



Zhongxiao Sun  
China Agricultural University  
Beijing HaiDian District, Mingyuanxilu No.2 (The Old Summer  
Palace)  
100193 Beijing  
China, People's Republic of

International Conference on Resource Sustainability  
(icRS)

<https://icrsconf.com>  
2222 W. Grand River Ave, STE A  
Okemos, MI 48864, USA  
+1 (248) 247-2033  
[icrsconf@icrsconf.com](mailto:icrsconf@icrsconf.com)

13/Sept/2024

### Official Invitation

To Whom It May Concern:

On behalf of the Organizing Committee, it is my great pleasure to invite **Zhongxiao Sun** to participate in **2024 International Conference on Resource Sustainability (icRS 2024)**, to be held in Bangkok, Thailand on November 5-8, 2024.

The purpose of **Zhongxiao Sun's** visit is to participate in discussions on global sustainability challenges and the solutions to address them. During the stay, we will discuss the sustainability challenges the world is facing, the changes that are necessary to maintain resource sustainability, and the solutions to meet these challenges. icRS 2024 will include parallel sessions for oral presentation of papers and poster sessions.

For further conference information please visit the conference website: [https://icrsconf.com/icrs\\_2024.html](https://icrsconf.com/icrs_2024.html).

Please note that registration fees, travel cost, and accommodation will be borne by **Zhongxiao Sun** and will not be supported by the conference organization.

Zhongxiao Sun is author or co-author of the following presented contribution(s):

Global productivity-weighted agricultural land use driven by human consumption  
**Author(s):** Sun, Zhongxiao; Zhang, Qian; Bruckner, Martin; Behrens, Paul

We kindly request the issuance of a visa to facilitate Zhongxiao Sun's attendance at icRS 2024 and look forward to seeing Zhongxiao Sun during the conference.

Yours sincerely,

Tatre Jantarakolica  
Conference Co-Chair  
Associate Professor  
Faculty of Economics  
Thammasat University  
Address: 60th Year Building, 2 Prachan Rd  
Phra Nakhon, Bangkok 10200 Thailand  
Phone: 0-2613-2467

Korbkul Jantarakolica  
Conference Co-Chair  
Assistant Professor in Business  
College of Innovation Management  
Rajamangala University of Technology Rattanakosin  
Address: 96 Mu 3 Phutthamonthon Sai 5 Rd  
Nakhon Pathom 73170 Thailand  
Phone: +662-441-6067



资源可持续性国际会议(icRS)  
<https://icrsconf.com>  
2222 W. Grand River Ave, STE A  
Okemos, MI 48864, USA  
+1 (248) 247-203  
[icrsconf@icrsconf.com](mailto:icrsconf@icrsconf.com)  
2024年9月13号

孙中孝  
中国农业大学  
中国, 北京市海淀区圆明园西路2号(圆明园风景区), 100193

### 官方邀请函

敬启者:

我很高兴代表组委会邀请孙中孝参加将于2024年11月5日至8日在泰国曼谷举行的2024年国际资源可持续性会议(icRS 2024)。

孙中孝此次访问的目的是参与全球可持续发展挑战和解决方案的讨论。在此期间,我们将讨论世界面临的可持续性挑战,维持资源可持续性所必需的变化,以及应对这些挑战的解决方案。icRS 2024将包括平行的口头报告和海报会议。

更多会议信息请访问会议网站: [https://icrsconf.com/icrs\\_2024.html](https://icrsconf.com/icrs_2024.html)。

请注意,会议组织者不承担注册费、交通费、生活费 and 住宿费,由孙中孝自己承担。

孙中孝是以下文章的作者或合著者:

人类消费驱动下的全球生产力加权农业用地利用

作者: 孙中孝, 张倩, 布鲁克纳·马丁, 贝伦斯·保罗

为方便孙中孝出席 icRS 2024,我们恳请为其签发签证,并期待在会议期间见到孙中孝。

Tatre Jantarakolica

会议联合主席

副教授

经济学院

国立法政大学

地址: 60th Year Building, 2 Prachan Rd

Phra Nakhon, Bangkok 10200 Thailand

联系电话: 0-2613-2467

Korbkul Jantarakolica

会议联合主席

商科助理教授

创新管理学院

兰塔纳功欣皇家理工大学

地址: 96 Mu 3 Phutthamonthon Sai 5 Rd

Nakhon Pathom 73170 Thailand

电话: +662-441-6067